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PROTOKÓŁ  Nr II/2014 

II sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 5 grudnia 2014 roku. 

 

 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
oo

 – zakończono o godzinie 15 
45

.
    

 

II sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima Przewodniczący Rady 

Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad II sesji.  

Na stan  15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych 

Nieobecni: Radny Bogdan Barcik 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Pan Sławomir Słupczyński          - Wójt Gminy      

2. Pani Małgorzata Kubic                - Sekretarz Gminy 

3. Pani Małgorzata Zdunek             - Skarbnik Gminy 

4. Pani Dorota Czerkies                   - Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Adam Mączyński                  - Kierownik GOPS w Ryjewie 

6. Pan Roman Zbróg                        - Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Ryjewie 

7. Pani Małgorzata Sejka                 - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Straszewie 

8. Pani Krystyna Łapacz                  - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

 

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 

2. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej I sesji Rady Gminy Ryjewo. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za wodę oraz taryfy za odprowadzanie 

ścieków do urządzeń kanalizacyjnych stanowiących własność Gminy Ryjewo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnych Rady Gminy Ryjewo.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Ryjewo Pana 

Sławomira Słupczyńskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków oraz szczelnych zbiorników bezodpływowych na 

terenie Gminy Ryjewo ze środków budżetowych Gminy Ryjewo. 



Strona 2 z 5 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/205/13 Rady Gminy Ryjewo                

z dnia 30 grudnia 2013 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2014.  

12. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej I  Sesji Rady Gminy Ryjewo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, że protokół z I sesji z dnia 

1 grudnia 2014 r. wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w Ryjewie. Przewodniczący 

Rady zapytał czy są uwagi do protokołu. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  

Rada Gminy Ryjewo przyjęła jednogłośnie protokół  z  I  sesji Rady Gminy z dnia 1 grudnia 

2014 roku. 

 

Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady: Chciałbym zaznaczyć, że są to propozycje Wójta a my się na 

posiedzeniach komisji na nie zgodziliśmy. Podwyżki jakie będą miały miejsce są naprawdę 

symboliczne ok. 1-2%.   

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr II/6/14 w sprawie wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr II/7/14 w sprawie zwolnień 

z podatku od nieruchomości. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr II/8/14 w sprawie ustalenia stawek 

podatku od środków transportowych. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za wodę oraz taryfy za 

odprowadzanie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych stanowiących własność Gminy 

Ryjewo. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr II/9/14 w sprawie zatwierdzenia 

taryfy za wodę oraz taryfy za odprowadzanie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych 

stanowiących własność Gminy Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnych Rady Gminy Ryjewo. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady: Wysokość diet ustala się na początku kadencji, a my dodatkowo 

złożyliśmy deklarację na posiedzeniu komisji, że w trakcie tych czterech lat kadencji dieta nie 

zostanie podwyższona.    

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr II/10/14 w sprawie ustalenia diet i 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Ryjewo. Uchwała stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Ryjewo Pana 

Sławomira Słupczyńskiego. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Kazimierz Zima – Przewodniczący Rady. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr II/11/14 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Ryjewo Pana Sławomira Słupczyńskiego. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz szczelnych zbiorników 

bezodpływowych na terenie Gminy Ryjewo ze środków budżetowych Gminy Ryjewo. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr II/12/14 w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 

oraz szczelnych zbiorników bezodpływowych na terenie Gminy Ryjewo ze środków 

budżetowych Gminy Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/205/13 Rady Gminy 

Ryjewo z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2014. 

 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek – Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  14  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr II/13/14 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXII/205/13 Rady Gminy Ryjewo z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2014.Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad.12. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

 

 2 grudnia 2014 r. w miejscowości Watkowice Małe odbyło się spotkanie w sprawie 

rozgraniczenia działek z Panem Kasińskim i Państwem  Falkowskimi. Dzięki podpisanym 

dokumentom fragment wodociągu z Watkowic do Pułkowic będzie realizowany bez 

przeszkód; 

 3 grudnia 2014 r. w Pułkowicach odbyło się cotygodniowe spotkanie robocze inwestora, 

wykonawcy i inspektora nadzoru na temat budowanego wodociągu;  

 tego dnia odbyło się również posiedzenie komisji stałych na których omawiane były 

uchwały przedstawiane na dzisiejszej sesji Rady Gminy; 

 4 grudnia 2014 r. odbyło się spotkanie Wójtów powiatu kwidzyńskiego z odchodzącym 

burmistrzem Prabut Panem Bogdanem Pawłowskim; 

 5 grudnia otwarto oferty na wywóz śmieci z koszy ulicznych. Oferty nie zostały jeszcze 

rozpatrzone, ale jedna cena jest trzykrotnie wyższa od obecnej. 

 

Ad.13/14 Interpelacje i zapytania radnych/Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Radna Barbara Wolak: Wspominałam już o tym podczas posiedzenia komisji, że 

powinniśmy na początku kadencji spotkać się i ustalić jak będzie przebiegała nasza praca w 

najbliższych czerech latach. Co jest dla nas priorytetem, jakie drogi będziemy chcieli 

wyremontować, i co z postulatów jakie zgłaszali nam mieszkańcy jesteśmy w stanie zrobić. 
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Powinniśmy się spotkać nawet przed rozpatrzeniem budżetu, żeby zdecydować co w 

pierwszej kolejności zrobić. Zaczyna się teraz okres zimowy, będą pierwsze opady śniegu, 

oblodzenia, wiem, że już chodniki są posypywane, ale zgłosiła mi jedna z mieszkanek 

Ryjewa, pracownica DPS, że na ul. Donimirskich są niesprzątnięte liście.  

 

Przewodniczący Rady: Proszę Państwa, spotkamy się niedługo na takim roboczym 

spotkaniu dotyczącym budżetu na przyszły rok i wtedy ewentualne nasze uwagi będziemy 

zgłaszać. Musimy jednak pamiętać, że twórcą  budżetu jest Wójt i musimy się dobrze 

wsłuchać w to co chce on zrobić, bo to Wójt w ostateczności bierze odpowiedzialność za 

budżet. Jeśli chodzi o drogi, to już wspominałem na komisji, będziemy nadal lobbować za 

remontem dróg wojewódzkich tak jak to robiliśmy w przypadku drogi nr 607.  

 

Ad. 15. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Zbigniew Reducha: Chciałbym za pośrednictwem Państwa przekazać mieszkańcom, 

żeby nie było zdziwienia, czy zaniepokojenia, że w m-cu grudniu rozpocznie się wycinka 

drzew przy cmentarzu parafialnym w miejscowości Ryjewo. Wycinka ta dotyczy tylko bardzo 

starych i zniszczonych drzew.  

 

Ad.16. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady II sesji Rady 

Gminy Ryjewo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

                                                                                                       Przewodniczący 

                                                                                                       Rady      Gminy 

 

                                                                                                        Kazimierz Zima 
 


